
windstilte ingetreden en dat betreur
ik, juist omdat ik, vooruitlopend op
het debat over het GLB, al had
aangekondigd dat het mijn stellige
overtuiging was dat wij hiermee
moesten stoppen. De Duitsers
stoppen ermee en de argumenten
van de minister zijn stuk voor stuk te
weerleggen. Ik vind niet dat dit debat
daarvoor de plaats is, maar ik vind
wel dat wij daarover een overleg
hadden kunnen hebben op een ander
moment, in vervolg op de studie van
het ministerie. Door het ministerie is
terzake absoluut geen initiatief
genomen. Ik volhard dan ook in het
in stemming brengen van mijn
motie.

De voorzitter: Ik wijs erop dat
tweeminutendebatjes naar aanleiding
van een algemeen overleg er niet
voor zijn om een debat te vervolgen
dat in de ogen van bepaalde
afgevaardigden niet bevredigend is
geweest.

©

De heer Woltjer (PvdA): Voorzitter!
Mijn fractie betreurt het dat wij de
discussie over het Gemeenschappe-
lijk landbouwbeleid met een dergelijk
terzijde staand onderwerp hebben
moeten afsluiten. Het is het recht van
collega Ter Veer, maar ik betreur dit
ten zeerste, want het Gemeenschap-
pelijk landbouwbeleid betreft een
veel grotere ’’range’’ van problemen
dan nu met deze motie aan de orde
is. De minister heeft toegezegd dat er
een notitie komt en op dat moment
zullen wij de gelegenheid hebben om
intensief met elkaar over deze zaak te
discussiëren. Het is ons bekend dat
het haast heeft, want de leasequota
lopen gemiddeld tot 1 april, maar dat
het zó’n haast heeft dat de GLB-
discussie daarvoor moet worden
gebruikt, bestrijd ik.

©

De heer Keur (VVD): Voorzitter! Ik
herhaal het verhaal van collega
Woltjer niet, maar ik had wel
dezelfde beleving tijdens het debat
over het Gemeenschappelijk
landbouwbeleid. Wij hebben toen
gevraagd of dit onderwerp er wel bij
moest. Wij hebben het erbij
genomen, met dien verstande dat wij
ervan uitgingen dat wij er verder
over zouden spreken als de minister
kwam met een goed voorstel en een
plan. Ik ga daar nog steeds van uit.

Dat er enig misverstand is over het
tijdstip waarop de brief zou komen,
geef ik toe, maar ik ga ervan uit dat
de VVD-fractie en mijn collega’s
straks een bijdrage zullen leveren
aan het vinden van een antwoord op
de vraag hoe wij hiermee zullen
omgaan. Ik hoop dat collega Ter Veer
het ook zo ziet, dus dat wij dezelfde
intentie hebben. Het is niet de
intentie van mijn fractie of van
andere fracties om hem dwars te
zitten. Integendeel, ik ga ervan uit
dat de heer Ter Veer ook begrijpt dat
wij straks met zijn allen tot een
goede oplossing komen.
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Minister Van Aartsen: Voorzitter! Ik
denk dat het nuttig is dat ik niet
onweersproken laat dat het
departement geen initiatieven op dit
punt zou hebben genomen. Dat is
onjuist. Ik heb de Kamer toegezegd
dat ik haar voor het einde van het
kerstreces een notitie zou doen
toekomen die zal uitmonden in een
conclusie. Daar wordt mijnerzijds aan
gewerkt en de Kamer kan er ook op
rekenen dat er voor het einde van
het kerstreces een notitie zal liggen
waar inderdaad ten gronde over
gesproken zal moeten worden.

De beraadslaging wordt gesloten.

De voorzitter: Ik stel voor, morgen
over de motie te stemmen.

Daartoe wordt besloten.

Sluiting 20.52 uur
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Lijst van ingekomen stukken,
met de door de voorzitter
terzake gedane voorstellen:

1. een koninklijke boodschap, ten
geleide van het voorstel van wet
Wijziging van de Wet op de
motorrijtuigenbelasting 1994 en van
enkele andere wetten in verband met
herziening van de tariefstructuur
voor vrachtauto’s (25158).

Deze koninklijke boodschap, met de
erbij behorende stukken, is al
gedrukt en rondgedeeld;

2. zeventien brieven van de voorzitter
van de Eerste Kamer der Staten-
Generaal, met de mededeling, dat zij
in haar vergadering van 17 december

1996 de haar door de Tweede Kamer
toegezonden voorstellen van wet,
gedrukt onder de nummers 24648,
24682, 24704, 24880, 24855, 25019,
25048, 25076, 24868, 24645, 25037,
24434 (R1550), 25148, 25052, 25062
en 24546, heeft aangenomen.

De voorzitter stelt voor, deze brieven
voor kennisgeving aan te nemen;

3. de volgende brieven:
twee, van de minister voor

Ontwikkelingssamenwerking, te
weten:
een, over de stichting International
Institute for Communication and
Development (24792, nr. 2);
een, over het bezoek aan Liberia en
Ivoorkust (25000-V, nr. 52);
een, van de minister van

Binnenlandse Zaken, over coördine-
rende bewindspersonen (21427, nr.
160);
een, van de staatssecretaris van

Binnenlandse Zaken, over de
voortgang van activiteiten die zijn
gestart naar aanleiding van de in
oktober in de publiciteit gekomen
zaak van mensensmokkel waarbij
ook vervalsingen van het Neder-
landse paspoort zijn aangetroffen
(25059, nr. 5);
een, van de minister van

Volkshuisvesting, Ruimtelijke
Ordening en Milieubeheer, over
opsporing inzake de afvalbranche
(25000-XI, nr. 48);
een, van de minister van

Economische Zaken, over het
Actieprogramma Elektronische
Snelwegen (24565, nr. 4).

Deze brieven zijn al gedrukt en
rondgedeeld;

4. de volgende brieven:
een, van de staatssecretaris van

Onderwijs, Cultuur en Wetenschap-
pen, inzake de notitie over het IOBK;
een, van de minister van

Volkshuisvesting, Ruimtelijke
Ordening en Milieubeheer, ten
geleide van het ontwerp van een
algemeen maatregel van bestuur
houdende wijziging van het
asbestverwijderingsbesluit;
een, van de minister van

Economische Zaken, ten geleide van
het rapport Energieonderzoek en
-technologieontwikkeling in
Nederland.

De voorzitter stelt voor, deze brieven
door te zenden aan de betrokken

Ter Veer
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commissies ter afdoening en niet te
drukken.
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